
AR Programming Course
Programming plays a crucial role in STEM (or STEAM) education. 3Education's AR Programming Course is 
designed to instruct students in the fundamentals of programming while incorporating interactive digital AR 
content to foster the development of their logical thinking and imaginative abilities. 

• A simple and intuitive interface allows students to drag and drop programming blocks, making 
programming easily visualised and accessible to beginners

• Helps students understand the basic logic of programming and prepares them for more advanced 
programming in the future 

• 5G network connectivity ensures smooth and seamless operation

編寫程式是 STEM（或 STEAM）教育中的重要環節，3Education 提供 AR 程式編寫課程，讓學
生快速學習基本程式編寫，課程加入 AR 數碼互動內容，有助培養學生的邏輯思維與創造力。

• 界面簡潔且直觀，學生可拖動代碼塊來編寫程式；程式設計簡單且視覺化，適合初學者
• 讓學生學習程式編寫運作的基礎知識，為未來學習編寫程式做好準備
• 使用 5G 網絡連接，操作更順暢、無縫

AR程式編寫課程
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